
Pytanie: 

Witam, serdecznie czy w przyszłości planowana jest budowa drogi asfaltowej do 

Łochowa? Aktualny stan drogi jest nie do przyjęcia, mieszkańcy mają ogromny 

problem z bezpiecznym dojazdem, szczególnie tacy jak ja z niskimi autami, 

przejechanie odcinka rozpoczynającego się od nitki Świdnica - ochla do Łochowa 

zajmuje mi około 20-25 minut przez to jak bardzo wolno muszę jechać żeby 

zredukować szanse na uszkodzenie samochodu. Wiele mieszkańców od dekady 

czeka na zmianę i chcielibyśmy coś na ten temat usłyszeć. Pozdrawiam.  

 

Odpowiedź: 

Dzień dobry, 

Droga do Łochowa jest zaplanowana do budowy. Rozpoczęto procedurę związaną  

z przejęciem części drogi (na odcinku leśnym od Czarnego do Czapli) od Starosty 

Zielonogórskiego. Zakończono procedurę związaną z odpublicznieniem drogi – 

warunek konieczny do przygotowania dokumentacji projektowej. Po przejęciu 

gruntów na rzecz Gminy, zostanie przygotowana dokumentacja projektowa na jej 

budowę. 

 

             Pozdrawiam 

       Izabela Mazurkiewicz 

Zastępca wójta gminy Świdnica 


